

## HONGRIE ET POLOGNE

Echange de notes ayant pour objet d'introduire, à titre d'addition à la Convention de La Haye du 17 juillet 1905 relative à la procédure civile, de nouvelles simplifications dans l'assistance judiciaire réciproque. Budapest, les 2 août et 9 décembre 1931, 5 mai, 1<sup>er</sup> et 9 juillet 1932.

---

## HUNGARY AND POLAND

Exchange of Notes with the Object of introducing further Simplifications, as an Addition to the Civil Procedure Convention concluded at The Hague, July 17, 1905, in Reciprocal Judicial Assistance. Budapest, August 2 and December 9, 1931, May 5, July 1 and 9, 1932.

N<sup>o</sup> 3296. — ÉCHANGE DE NOTES ENTRE LES GOUVERNEMENTS HONGROIS ET POLONAIS AYANT POUR OBJET D'INTRODUIRE, A TITRE D'ADDITION A LA CONVENTION DE LA HAYE DU 17 JUILLET 1905 RELATIVE A LA PROCÉDURE CIVILE, DE NOUVELLES SIMPLIFICATIONS DANS L'ASSISTANCE JUDICIAIRE RÉCIPROQUE. BUDAPEST, LES 2 AOUT ET 9 DÉCEMBRE 1931, 5 MAI, 1<sup>er</sup> ET 9 JUILLET 1932.

No. 3296. — EXCHANGE OF NOTES BETWEEN THE HUNGARIAN AND POLISH GOVERNMENTS WITH THE OBJECT OF INTRODUCING FURTHER SIMPLIFICATIONS, AS AN ADDITION TO THE CIVIL PROCEDURE CONVENTION CONCLUDED AT THE HAGUE, JULY 17, 1905, IN RECIPROCAL JUDICIAL ASSISTANCE. BUDAPEST, AUGUST 2 AND DECEMBER 9, 1931, MAY 5, JULY 1 AND 9, 1932.

---

*Cet échange de notes, enregistré le 15 novembre 1933, à la demande du chargé d'Affaires a. i. de la Délégation hongroise auprès de la Société des Nations, sous le N<sup>o</sup> 3253, a été publié dans le volume CXL, page 429, de ce recueil.*

*This Exchange of Notes, registered on November 15, 1933, at the request of the Chargé d'Affaires a. i. of the Hungarian Delegation accredited to the League of Nations, with the No. 3253, has been published in Volume CXL, page 429, of this Series.*

---